
 
 

Skolebestyrelsesmøde Fladsåskolen 

Dato: 12. oktober 2022 

Tid: 19.00 – 21.00 

Sted: afd. Korskilde 

 

Tilstede: Heidi Nonbo, Karen Berner Skipper, , Trine Ulrik Aaby Toftlund, Pernille Brenting, Tommy 

Schwartz, Charlotte Nielsen, Rikke Næstholdt, Thor (elevråd Korskilde) Freja Holtze Henneberg Jensen, 

Malou Elling Christensen (elevråd Mogenstrup)   

, Søren Holm Christensen og Bo Hauge Laursen. 

Gæster: Andreas Nielsen (daglig leder 0.-6. kl afd. M) og Maria Røndbjerg-Christensen (daglig leder 7.-9. kl) 

Afbud: Camilla Nerup, Sine Stricker Jakobsen, Malou Elling Christensen  (elevråd Korskilde) 

Fraværende: 

 

Referat: Søren Holm Christensen 

 

Dagsorden 

15. Godkendelse af dagsorden 

Referat:  

Godkendt 

 

 

16. Punkter til eventuelt 

Referat: 

-  Tommy: spørgsmål vedr. sikkerhed omkring udstyr på legeområder ( - er bekendt med at enkelte 

klasser har fået forbud mod at benytte bestemt legepladsudstyr) 

 - Tommy: spørgsmål vedr. ergonomi og håndtering af IT rygsæk  

- Heidi: Kontakt oplysninger hjemmesiden  

 

17. Nyt fra elevrådet 

(10 min) 

Referat: 

 

Mogenstrup:  

- Elevrådet har et ønske om at deltage i børnenes kampdag  



 
- Elevrådet vil hører om mulighederne for at  deltage  i Rynkebyløbet til foråret. Et løb hvor 

eleverne via sponsorater  indsamling penge der skal gå til børn med kritiske sygdomme.  Tages 

på som punkt på næste skolebestyrelsesmøder den 23/11 22 

- Formand og næstformand i elevrådet har deltaget  noget af dagen i Næstved kommunens 

børne- og ungetopmøde.  Opfordring om at det fælles Elevrådet evalueret topmødet.  

- Forslag fra 9. årgang om at udskoling må gå i Netto en gang om ugen. Elevrådet undersøger om 

der er andre skole i kommunen, der har en udeordning. Punktet tages op på næste møde.  

-  

Korskilde :  

- På sidste Elevrådsmøde er medbestemmelse i undervisning blevet drøftet.  

- Elevrådet vil gerne arbejde med hvordan vi kan nedbringe forbruget af energi på skolen. 

- Elevrådets frikvarters-aula-aktiviteter starter op efter efterårsferien. 

- Det er planlagt at afholde et møde med daglig leder Ole Rommehof.  

 

18. Status på skolestruktur-sagen 

(bhl – 5 min) 

Referat: 

- Børne og Unge udvalget har taget beslutning om at Lille Næstved skole og Kobberbakkeskolen 

får ændringer i deres nuværende struktur. Det betyder at Kobberbakkeskolen bliver delt i 3 

skoler  og Lille Næstved skole bliver opdelt til 2 skoler.  Øvrige skoler fortsætter uændret 

herunder Fladsåskolen.    

 

19. Kort nyt 

(alle – 20 min) 

Referat:  

- Strukturprocessen fylder i øjeblikket rigtig meget i forvaltningen, hvilket betyder at der lige nu 

ikke komme store udspil som skolerne skal deltage eller forholde sig til.  

- BUU har besluttet at følge de anbefalede energiråd på skolerne, hvilket betyder  at 

temperaturen på skolen  skal ned på 19 grader.  

- Teknisk service bliver centraliseret fra 1. januar. Servicemedarbejderne bliver tilknyttet en 

central ledelse, men skal ,som forslaget ser ud nu,  være på de nuværende skoler som hidtil. 

Desuden ser det også ud til at driftudgifterne nu også bliver centralisere og dermed kommer 

væk fra skolens budget.  

- Skolen har et stort problem med rengøring på skolen. Serviceleder Allan Bang er i gang sammen 

med kommunens rengøringscontroller at får det firma der har opgaven til at udfører den 

rengøring som der bliver betalt for.    

  

20. Nyt fra formandsgruppen 

(Heidi/Karen – 15 min) 

Referat:  

- Formandsgruppen  har været til Town hall møde om tildelingsmodeller på 20.2 og 

almenområdet. Tildelingsmodellerne der blev vist lignede meget kommunens nuværende 

tildelingsmodeller. De endelig tildelingsmodeler forventes at blive godkendt i byrådet i februar 

2023.   



 
- FRO-mødet blev aflyst  

- Landsmøde 2022: Fladsåskolen kan have 3 deltager med. Tommy undersøger om han kan.    

 

 

21. Trivsel   

1) resultaterne fra seneste Nationale Trivselsmåling (afd.  Mogenstrup)  

2) generel drøftelse af trivselsarbejdet 

3) trivsel specifikt 8. årgang  

(Maria og Andreas – 25 min) 

Referat: 

Maria og Andreas fremlagde status på trivsel (NTM – National Trivselsmåling) for Afd. Mogenstrup. 

Desuden blev skolebestyrelsen præsenteret for et eksempel på hvordan  man  arbejder og har 

arbejdet med trivsel i udskolingen.  

 

22. Budgetstatus 

(SHC – 5 min) 

Referat:  

- Skolen  har et overskud på sidste års budget på ca. kr. 650.000 som bliver overført til budget 

2022-2023. Overskuddet svarer til 0,9 % af budgettet.   

- Forbrugs % er pr. 30.09 22 på 14 % Dog mangler skolens 20.2 udgifter på Kobberbakkeskolen 

for de 2 først måneder  at blive bogført, svarende til ca. kr. 1.100.000  

 

23. Kort opfølgning på høring vedr. øget erhvervspraktik 

(BHL – 5 min) 

Referat:  

- Svar er sendt afsted fra både elevråd og skolebestyrelsen  

 

24. Tilretning af princip for undervisningens organisering på Fladsåskolen  

- Se side 5 i bilaget Principkatalog 

- Ændringer er indskrevet med grønt. Der er tale om praktiske tilretninger ift de gældende 

forhold 

(BHL – 5 min) 

Referat:  

Godkendt.  

25. Forældrehenvendelse vedr. mulighed for indførelse af morgenmadsordning 

(Karen/BHL – 10 min) 

Referat: 

- Punktet har været drøftet og på baggrund af nuværende oplysninger, giver det ikke anledning 

til indførelse af ny morgenmadsordning på skolen. Der blive serveret morgenmad om 

morgenen til fremmødte indskrevne SFO børn   

 

26. Evetuelt. 

( – 5 min) 

Referat:  



 
Sikkerhed omkring udstyr på legeområder (her er jeg bekendt med udstyr enkelte klasser har fået 

forbud mod at benytte)  

Legepladsudstyr på skolen er sikkerheds godkendt og bliver minimum en gang om året gået 

igennem af ekstern kontroller. 

 

Ergonomi og håndtering af IT rygsæk  

              Hvis der ikke er behov for at bruge it Computeren hjemme kan den godt blive på skolen.  

  

              Skolebestyrelsens Kontakt oplysninger 

Der skal oplysninger med billede om skolebestyrelsens medlemmer på hjemme siden  

Desuden skal vi skal have kontakt oplysninger på skolebestyrelsen medlemmer i Aula .  Andreas 

Nielsen opretter en skolebestyrelses gruppe på Aula så forældre i Aula kan skrive direkte til 

skolebestyrelsens medlemmer.     

Note fra Andreas 26.10: I seneste Aulaopdatering kan der oprettes bestyrelsesgrupper – men ikke 

på afdelingsopdelte skoler. Der er flere muligheder for en kontakt-løsning til bestyrelsen. Men dette 

kræver en ny beslutning fra skolebestyrelsen. 

 

 

 

 

Punkter til næste møde  

- Forslag fra 9 årgang om at udskoling må gå i Netto en gang om ugen 

- Deltagelse i diverse indsamlinger på skolen i undervisningen, eks. Rynkeby løbet.   

 

 

 

Oversigt over bestyrelsesmøder 2022-2023 
01/09  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 18-20 

12/10  mandag afd. Korskilde   kl. 19-21 

23/11  onsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

17/01  tirsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

02/03  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

19/04  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

06/06  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

16/06  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

 


